
拖拉机 农用拖拉机 FB324

产品名称 拖拉机 农用拖拉机 FB324

公司名称 山东福尔沃农业装备有限公司

价格 .00/个

规格参数 拖拉机类型:农用拖拉机
型号:FB324
额定功率:23.5（kw）

公司地址 中国 山东 潍坊市坊子区 北海南路80号

联系电话 86 0536 7622736 15095246882

产品详情

拖拉机类型 农用拖拉机 型号 FB324
额定功率 23.5（kw） 机体尺寸 3200*1510*1780（mm）
fb30系列拖拉机是为适应国内外拖拉机市场需求，在借鉴国内外同类机型先进结构的基础上设计开发的
新型拖拉机。具有功率大，易启动，经济指标先进，性能稳定，噪音低，有较好的环保技术指标，整机
外观采用国际流线型，外形线条流畅，圆润饱满，美观大方。该机采用机械式转向系统，4驱，操作灵活
，方便，传动系统紧凑，工作速度范围广，速度分配合理，能满足各种作业需要，可进行田间作业，固
定作业，运输作业等 fb30 series, new type of tractors, is designed by using internationl and domestic advanced
tractor structure for meeting the demants of both international and domestic tractor market. it has the characteristics
of large power output, easy start, advanced ecnomic index, reliable performance, low noise ang good environmental
protection technical index. the beautiful appearance of the tractor adopts international streamline. mechnical type
system is equipped for quick and convenient operations. impact transmission system, large speed range and
reasonable shifts can meet different tasks such as field operations, fixed operations and transportation.
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